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Jānis Indārs – Sveiki! Vai pastāv iespēja pil

Sveiki! Vai pastāv iespēja pilsētas gājēju pāreju vietās kur darbojas brīdinošais dzeltenais
signāls, augstu laternu līmenī, kuram pievēršam vairāk uzmanības nekā cilvēkiem un
bērniem pie zebras, nomainīt uz apgaismojumu tieši virs gājēju pārejas un pieguļošā
trotuāra, lai labāk varētu saredzēt gan lielos un mazos brauktuves šķērsotājus diennakts
tumšajā laikā, jo pēc novērojumiem dzeltenie gaismu brīdinājumi vai nu mirgo miega
režīmā, vai nu vispār tikai kvēlo (Zvejniekciemā vidusskolas pārējā)


